
ZAPISNIK sa 2. Skupštine Športske zajednice Krapinsko-zagorske županije  
održane 14. ožujka 2016. godine u sportskom domu NK Rudara u Dubravi Zabočkoj 

 
Dnevni red: 1. Usvajanje Dnevnog reda i verifikacija zapisnika sa prethodne sjednice, 

2. Izbor radnih tijela: 
a. radnog predsjedništva, 
b. izbor Verifikacionog povjerenstva, 
c. zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika, 
d. izviješće Verifikacionog povjerenstva, 

3. Izviješće predsjednika o radu Zajednice u proteklom jednogodišnjem razdoblju, 
4. Realizacija Plana rada i Programa javnih potreba za 2015. godinu,  
5. Financijsko izviješće za period od 1. 1. do 31. 12. 2015. g., 

I. izviješće blagajnika, 
II. izviješće Nadzornog odbora, 

6. Plan rada i financijski plan Športske zajednice KZŽ za 2016. godinu, 
7. Pravilnik o kriteriji za vrednovanje i financiranje športskih udruga i saveza (izmjene i 
dopune), 
8. Pravilnika o izboru najboljeg športaša, športašice i športske ekipe (izmjene i dopune),  
9. Izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine Športske zajednice Krapinsko – 
zagorske županije, 
10. Izmjene u članstvu Izvršnog odbora Zajednice, 
11. Slobodna riječ. 

 
Skupštinu je otvorio predsjednik Zajednice g. Stjepan Fotivec. Pozdravio je sve prisutne 
članove Skupštine, pomoćnika glavnog tajnika za programe lokalnog sport Sinišu Krajača, 
zamjenicu gradonačelnika Zaboka Nevenku Gregurić, novinare i ostale goste.  
 
Ad. 1.  
Stjepan Fotivec – Predložio je Dnevni red sjednice iz poziva uz dopunu vezanu uz izmjene 
Poslovnika u točki 7.  
Ovako dopunjeni Dnevni red jednoglasno je prihvaćen.  
Ad. 2.  
Stjepan Fotivec – Predlaže Radno predsjedništvo u sastavu Stjepan Fotivec, Tatjana Tuđa, 
Sandra Belinić. Prijedlog je jednoglasno su prihvaćen. 
Predsjedavajući Radnog predsjedništva na glasovanje daje sljedeće prijedloge za radna tijela 
Skupštine te :  
a. Verifikaciono povjerenstva: Saša Kundih, Ivica Vrančić, Ljerka Kahlina. 
Prijedlog je jednoglasno su prihvaćen. b. Zapisničar – Branko Piljek te ovjerovitelji zapisnika – Albert Kontak i Franjo Kučko. 
Prijedlog je jednoglasno su prihvaćen. c. Predsjednik Verifikacionog povjerenstva Saša Kundih izvijestio je Skupštinu da je sjednici 
prisutno 67 delegata od 79 članova Skupštine (od 67 prisutnih bilo je 9 zamjenskih delegata), 
te konstatira da Skupština ima kvorum potreban za pravovaljani rad. 
 



Ad. 3.  
Stjepan Fotivec: 
1.) Zajednica u ovom trenutku objedinjuje rad 192 sportskih udruga u kojima djeluje 3.700 
aktivnih sportaša od najmlađih uzrasta do seniora i preko 1.600 rekreativaca. U odnosu na 
proteklo mandatno razdoblje broj aktivnih sportaša pao je za 600. 
2.) Održano je 6 sjednica Izvršnog odbora sa 74točake dnevnog reda, te je na sjednicama 
prosječno sudjelovalo 13 od 17 članova Izvršnog odbora. 
3.) Proglašenje najboljih sportaša Županije za 2015. godinu održano je u Stubičkim 
Toplicama. Za organizaciju proglašenja primili smo priznanja svih sudionika svečanosti. 
4.) Zajednica sa HOO-om svake godine organizira Olimpijski festival dječjih vrtića na 
kojima je sudjelovalo preko 600 djece, 150 odgajateljica, 50 osoba iz organizacije, a 
manifestaciju je pratilo oko 800 gledatelja. 
 5.) Preko programa HOO-a, uz sudjelovanje lokalne samouprave, naše su članice putem 
Zajednice kao nositelja projekata ostvarile potporu od 190.000 kuna. 
6.) Zajednica ima otvorenu internetsku stranicu. Od dvadeset i jedne županijske sportske 
zajednice u RH naša spada među 7 koje imaju otvorenu web stranicu za čiju smo 
transparentnost primili priznanje informatičke službe HOO-a.   
Izviješće predsjednika o radu Skupštine Zajednice u proteklom mandatnom razdoblju 
jednoglasno je prihvaćeno.  
Ad. 4. 
Glavni tajnik Zajednice obrazložio je realizacija Plan rada i program javnih potreba za 2015. 
godinu s tim da se je posebno osvrnuo na situaciju koja je nastala nakon primjene Uredbe o 
kriterijima, mjerilima i postupcima financiranja i ugovaranja programa i projekata od 
interesa za opće dobro. Županijska Zajednica je bila velika potpora u osnivanju zajednica na 
lokalnim razinama. Tajnik je osmislio obrasce koji nakon Skupštine kreću na javnu raspravu. 
Izviješće je jednoglasno su prihvaćeno.  
Ad. 5. 
I. Blagajnik Boris – Roman Blažinić podnio je financijsko izviješće za 2015. godinu.  
II. Predsjednik Nadzornog odbora Zdravko Popović podnio je izviješće o izvršenoj kontroli 
financijske dokumentacije. Ustvrdio je da se financijsko poslovanje vodi u skladu s 
financijskim propisima i za isto pohvalio blagajnika Borisa – Romana Blažinića. 
Izviješća su jednoglasno su prihvaćena.  
Ad. 6. 
Plan rada i Financijski plan za 2016. godinu su bez rasprave jednoglasno prihvaćeni.  
Ad. 7. 
Glavni tajnik Zajednice obrazlaže nužne promjene u Pravilniku o kriteriji za vrednovanje i 
financiranje športskih udruga i saveza. Prema prijedlogu odluka mijenjaju se članci 2., 4. i 
12. na sljedeći način: 
Članak 2., Športske udruge i savezi članice Zajednice, koje dio novčanih sredstava za 
podmirenje troškova svoje djelatnosti namiču iz proračuna Športske zajednice Krapinsko-
zagorske županije, obvezatne su svoje planove i programe rada i financijske planove za 
naredno plansko razdoblje, te izvješća o realizaciji istih dostaviti Zajednici sukladno 
odlukama Izvršnog odbora.  



Članak 4., alineja 3., Osnovni kriteriji za vrednovanje športskih udruga i saveza koje djeluju 
na području Županije izraženi su temeljnim zahtjevima kojima pojedini savezi i športske 
udruge moraju udovoljiti, a to su: 
- da športska udruga ili strukovni savez svoj plan i program rada i financijski plan za 
iduće plansko razdoblje, te izvješća o realizaciji istih dostaviti Zajednici sukladno odlukama 
Izvršnog odbora, 
Članak 12., Interes javnosti (od 1 do 6) 
 važeće novo 
Nogomet 6 6 
Rukomet 3 3 
Košarka 5 5 
Atletika 3 3 
Plivanje 3 3 
Stolni tenis 3 4 
Streljaštvo 2 2 
Tenis 4 4 
Odbojka 3 1 
Kuglanje 2 2 
Skijanje 4 4 
Biciklizam 2 2 
Automobilizam 3 1 
Streličarstvo 1 2 
Borilački športovi 1 2 
Konjaništvo 1 1 
Športski ribolov 2 2 
Motociklizam 3 3 
Šah 2 2 
Triatlon 2 2 
Planinarstvo 1 1 
Ostali 1 1 
Prijedlozi su jednoglasno su prihvaćeni.  
Ad. 8.  
Glavni tajnik Zajednice obrazlaže nužne promjene u Pravilniku o izboru najboljeg športaša, 
športašice i športske ekipe. Prema prijedlogu odluke mijenja se Članak 4., stavak 1.3.1. na 
sljedeći način: 
Interes javnosti određuje se na sljedeći način: 
 važeće novo 
Nogomet 6 6 
Rukomet 2 3 
Košarka 5 5 
Atletika 3 3 
Plivanje 3 3 
Stolni tenis 3 4 
Streljaštvo 2 2 
Tenis 4 4 
Odbojka 3 1 
Kuglanje 2 2 
Skijanje 4 4 
Biciklizam 2 2 
Automobilizam 3 1 
Streličarstvo 1 2 



Borilački športovi 1 2 
Konjaništvo 1 1 
Športski ribolov 1 2 
Motociklizam 3 3 
Šah 2 2 
Triatlon 2 2 
Planinarstvo 1 1 
Ostali 1 1 
Prijedlog je jednoglasno su prihvaćen.  
Ad. 9. 
Glavni tajnik Zajednice obrazlaže nužne promjene u Poslovniku o radu Skupštine Športske 
zajednice Krapinsko – zagorske županije. Prema prijedlogu odluke mijenjaju se članci 4. i 
24. na sljedeći način: 
Članak 4., alineja 5., po jedan predstavnik zajednice športskih udruga gradova i općina  
Članak 24. dopunjuje se novom alinejom 5., Skupština se može organizirati i pisanim 
putem, kada takvu odluku donese Izvršni odbor Zajednice. Članovi Skupštine o dostavljenim 
materijalima očituju se pisanim putem ili putem e-maila. 
Prijedlozi su jednoglasno su prihvaćeni.  
Ad. 10. 
Na temelju članka 31. Statuta, a na temelju odluke Teniskog saveza KZŽ, dužnosti člana 
Izvršnog odbora Zajednice razrješuje se Ivan Katušić Buković.  
Na temelju prijedloga Teniskog saveza KZŽ u članstvo Izvršnog odbora Zajednice bira se 
Vanja Brundula. 
Prijedlog je jednoglasno su prihvaćen.  
Ad. 11. 
Skupštinu su na kraju pozdravili pomoćnika glavnog tajnika za programe lokalnog sport 
Siniša Krajač i zamjenica gradonačelnika Zaboka Nevenka Gregurić. 
Igor Perhot – zahvaljuje Zajednici na pomoći kod osnivanja sportske Zajednice u Svetom 
Križu Začretju i HOO-u na pomoći kod realizacije projekta skijališta u istom mjestu. 
Marijan Tupek – Kritizira Uredbu i administrativni odnos prema sportu u kojem se 
udrugama nameće niz birokratskih obaveza nauštrb redovite djelatnosti sa sportašima. 
 


